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Møteprotokoll  
Rossabø menighetsråd 
 

Møtedato: 13.02.2020 kl. 19:30 
Møtested:    
Arkivsak: 19/00803 
  
Til stede:  Kjell Einar Bergsager, Karl Gerhard Bråstein Dahl, Bård Egil 

Dyrhol, Elin Kvamsøy Sjursen 
  
Møtende 
varamedlemmer: 

Morten Waka for Anne Marthe Møinichen, Olav Våge for Eirik 
Hustvedt, Svein Egil Sørland for Eli Emilie Heimark 

  
Forfall:  Kjell-Ivar Glette, Benedicte Skjold-Ødegaard, Laila Synnøve 

Kongestøl har også meldt forfall, men pga. mange forfall var 
det ingen vara som kunne stille for disse. 

  
Andre:  
  
Protokollfører: Silje Olaussen 
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Godkjenning av innkalling og saksliste 

Det har kommet inn en eventueltsak – permisjonssøknad fra Kjell-Ivar Glette. 
Menighetsrådet godkjenner innkalling og saksliste med en ekstra sak. 
 
 
Godkjenning av protokoll 

Møteprotokoll godkjennes uten merknader. 
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Saker til behandling 

5/20 Stellebord dåpssakristi 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Rossabø menighetsråd 13.02.2020 5/20 

 
 
Møtebehandling i Rossabø menighetsråd 13.02.2020: 

 
Møtebehandling 

Anne Marthe sendte innspill om at vi ikke trenger å se bort fra å kjøpe nytt. 
Poengterte viktigheten om at det må være god kvalitet og se greit ut.  
Karl Gerhard fremmet at det burde være i skinn for lett rengjøring. 
Samt at staben bes ta en vurdering av sofa innenfor rammen på midlene som er 
igjen fra fjoråret. 
 
Votering 

Enstemmig 
 
Rossabø menighetsråds vedtak/innstilling  

Staben gis fullmakt til å kjøpe stellebord og finner en farge og materialvalg som 
passer inn i rommet. Pengene tas av overskudd fra fjorårets trosopplæringsmidler.  
Staben v/administrasjonsleder ser på finn.no og sjekker møbelforhandlere for pris på 
en god sofa i skinn. 
 

[Lagre vedtak] [...]  

 

 
Forslag til vedtak 

 
Administrasjonsleder kjøper inn 2 stk. vegghengte stellebord i fargen xxx. Pengene 
tas av overskudd fra fjorårets trosopplæringsmidler.  
Vi ser på finn.no etter «gis bort» eller en billig sofa som kan settes der. 
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6/20 Folk og kirke. Flytting fra papir til nett. 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Rossabø menighetsråd 13.02.2020 6/20 

2 Vår Frelsers menighetsråd 03.03.2020 20/20 

3 Skåre menighetsråd 11.03.2020  

4 Haugesund kirkelige fellesråd 17.03.2020 9/20 

 
 
Møtebehandling i Rossabø menighetsråd 13.02.2020: 

 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

Enstemmig 
 
Rossabø menighetsråds vedtak/innstilling  

Rossabø menighetsråd er enige i at Haugesund kirkelige fellesråd avvikler 
produksjonen av Folk og kirke i papir og satser i stedet på etablering av en egen 
nettavis.  
 

[Lagre vedtak] [...]  

 

 

 

 
Forslag til vedtak 

 
Haugesund kirkelige fellesråd avvikler produksjonen av Folk og kirke i papir og satser 
i stedet på etablering av en egen nettavis.  
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7/20 Representant for Kulturkirken Skåre 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Rossabø menighetsråd 13.02.2020 7/20 

 
 
Møtebehandling i Rossabø menighetsråd 13.02.2020: 

 
Møtebehandling 

Olav Våge ønsket å stille som representant 
Silje Olaussen som vara 
 
Votering 

Enstemmig 
 
Rossabø menighetsråds vedtak/innstilling  

Olav Våge ble valg som representant i styre for Kulturkirken Skåre 
Silje Olaussen ble valg som vararepresentant. 

[Lagre vedtak] [...]  

 

 

 

 
Forslag til vedtak 
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8/20 Givertjeneste 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Rossabø menighetsråd 13.02.2020 8/20 

 
 
Møtebehandling i Rossabø menighetsråd 13.02.2020: 

 
Møtebehandling 

Karl Gerhard innledet til diskusjon rundt satsing på givertjeneste på bakgrunn av 
budsjettet. 
 
Votering 

Enstemmig 
 
Rossabø menighetsråds vedtak/innstilling  

Menighetsrådet vedtar å jobbe aktivt med givertjeneste og ønsker at det settes fokus 
på tre satsingsområder som staben definerer. 
Administrasjonsleder lager en brosjyre med informasjon om givertjeneste + 
satsingsområdene. 

[Lagre vedtak] [...]  

 

 

 

 
Forslag til vedtak 

 
 
 
 

  



 7  

9/20 Budsjett 2020 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Rossabø menighetsråd 13.02.2020 9/20 

 
 
Møtebehandling i Rossabø menighetsråd 13.02.2020: 

 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

Enstemmig 
 
Rossabø menighetsråds vedtak/innstilling  

Menighetsrådet godkjenner budsjettet slik det foreligger. 
 

[Lagre vedtak] [...]  

 

 

 

 
Forslag til vedtak 

 
Menighetsrådet godkjenner budsjettet slik det foreligger. 
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10/20 Permisjonssøknad - Kjell-Ivar Glette 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Rossabø menighetsråd 13.02.2020 10/20 

 
 
Møtebehandling i Rossabø menighetsråd 13.02.2020: 

 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

Enstemmig 
 
 
Rossabø menighetsråds vedtak/innstilling  

Rossabø menighetsråd innvilger permisjon for Kjell-Ivar Glette ut juli måned 2020. 
 

[Lagre vedtak] [...]  

 

 

 

 
Forslag til vedtak 

 
Rossabø menighetsråd innvilger permisjon for Kjell-Ivar Glette fram til xxx 
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11/20 Orienteringssaker februar 
 

- Bård Egil informerte om ansettelse av ny kapellan. Stillingen ligger ute. Frist 
26.02, intervjuer 04.03, instillingsråd 17.03. 

- Silje informerte om kirketjener/renhold-situasjonen. Vi har hatt opplæring på to 
nye ungdommer – Hanna Nesheim Dahl og Ingrid Dyrhol. 

- Det skal byttes vinduer i menighetssal og kirkerom. Arbeidet starter mest 
sannsynlig allerede i februar. 

- Anbud nybygg. Anbudet ligger ute, anbudsåpning 03.03. 
- Kjell-Einar informerte om Wenche Lindtner sin oppsigelse og planen videre for 

det. Saken var oppe i fellesrådet 18.02 og skal videre opp i 
administrasjonsutvalg. 


